
 

Referat 9. maj 2022 
 

1) Økonomi: status på kontingentindbetaling: Der er betydeligt færre betalende medlemmer i år end 
sidste år på dette tidspunkt. Susan følger op på ikke-medlemmer i systemet. 

2) Drøftelse af årshjul og opgavefordeling i bestyrelsen (vedhæftet). Årshjul opgaver for april og maj 
gennemgås på mødet: Vær mere proaktiv og tidligere på færde. ”bundt” gerne 
kommunikationstiltag, så man når så bredt ud som muligt. Årshjulets aktiviteter blev gennemgået 
og Susan retter til. Sponsorer inviteres til klubturnering finale. 
Status senior afdeling: træningshold, køb af individuel træning i klubben, interne holdkampe, all 
inclusive Henrik spørger Oliver om han kan træne yderligere et hold fra 19-20 mandag. Maj-Britt 
sender mail ud til 2 tidligere voksenintro deltagere med info om træning for let-øvede + invitation 
til interne holdkampe. Gitte kontakter pressen. MBJ sørger for insta og FB opslag med video. Det er 
en principbeslutning at køb af træningstimer skal foregå via hjemmesiden. Træneren skal 
gennemføre holdbaseret tennistræning i Sorø Tennisforening. Derudover kan træneren tilbyde 
private tennistimer for klubbens medlemmer efter aftale. Al betaling for privat træning foregår 
igennem Klubmodul, med mindre andet er aftalt med bestyrelsen. Den private træning må dog ikke 
have en form og et format, således at den fremstår som et alternativ til holdtræningen (f.eks. faste 
tidspunkter og spillere). MBJ afdækker interessen for all inclusive i uge 27 og tjekker med trænere. 

3) Status juniorafdeling: rekruttering, træning, samarbejde med DGI, Møde med DGI om en 
helhedsorienteret indsats overfor en stor gruppe jævnaldrende juniorer og tennis skal være en del 
af skolen i stedet for at børnene skal herind på anlægget. DGI er i gang med at søge fonde og det 
forventes først realiseret efter sommerferien 2024. Der mangler hjælpetrænere til junior – Susan er 
i dialog med potentielle emner. Juniorerne får tilbudt den ekstra time om søndagen. 

4) Status baneudvalg Fra næste sæson skal der findes et nyt baneudvalg. Der skal males havemøbler, 
og vores rækværk skal skilles ad og samles igen.  

5) Events den kommende periode – herunder forslag om ”kendis-træningsevent” (se oplæg 
vedhæftet). Der var opbakning til en event med kendistrænere. Søren tager den videre med Jørgen. 

6) Evt. Udfordrertavle: MBJ og Henrik laver video om det. Vi mangler assistance til at få smart-tv’et til 
at fungere optimalt. 

  
 
 


